
Motioner med styrelsens svar. Höganäs Samfällighet Årsmöte 2017 
 
Motion 1 - Installera laddningsstolpar för elbilar/garageladdning 
Janne Johansson, Gårdavägen 43 

Höganäs samf kan bidra till att öka områdets attraktivitet med en förbättring inom hållbarhet. 
En snabb ökning av bilar med fossilfria alternativ (El/Hybrid) pågår i Sverige. Företag ställer det 
som krav för tjänstebilar etc. 
Höganäs samf bör förenkla för medlemmarna och deras besökare att ladda el- eller hybridfordon 
genom att på parkeringsplatser utomhus installera laddstolpar och i gemensamma 
parkeringslängor möjliggöra laddning med erforderlig strömstyrka och under tillräcklig tidsrymd. 
Idag begränsas sistnämnda av en timer med max 2 h samt en för svag strömstyrka vilket gör 
laddningstider onödigt långa. 
En av samf kontrollerad lösning tar bort problemet med ”tjuvladdning” av frysboxar, bilar etc ... i 
garagelängorna eftersom den förbrukningen inte är reglerad per hushåll.  

Styrelsens svar: 
Styrelsen tycker att förslaget är intressant och ligger rätt i tiden. Däremot finns inte tillräckligt med underlag för att 
ett beslut kan tas. 
Styrelsen föreslår att årsmötet utser en arbetsgrupp om ca 2-3 boende i samfälligheten. Arbetsgruppen får i 
uppdrag att ta fram information på förslagsvis nedan punkter. Detta presenteras på årsmötet 2018 för beslut. 
Förslag på frågor att undersöka: 

• Intresset bland medlemmarna i föreningen 
• Olika alternativ på laddningsstolpar/ garageladdning 
• Kostnad installation och kostnad underhåll 
• Möjligheter till kommunalt stöd 
• Planer på andra laddningsstolpar i Lindome 
• Antal och placering 
• Hur ska de som använder stolparna betala för laddning/ garageladdning? 
• Övrigt som arbetsgruppen anser relevant 

 

Motion 2 - Fler farthinder i etapp tre (Dälavägen 62 och uppåt) 
Susanne Revell-Brunnsby, Dälavägen 80 

Jag tycker det måste finnas farthinder uppe i etapp 3. Minst två stycken!  Vi har stora problem med 
att vissa kör alldeles för fort. Mestadels är det levaransfordon av olika företag samt hantverkare som 
är värst. Det är ju ett under att det inte hänt något tråkigt ännu. 

Styrelsens svar: 
Styrelsen tycker naturligtvis att det är viktigt med säkerheten i området. Det har påtalats tidigare att skyltningen 
som förbjuder obehörig motortrafik och uppmanar till krypfart i etapp tre inte hjälper. Därför kompletterade 
styrelsen skyltningen med två farthinder år 2014. Om de boende fortfarande upplever att det behövs fler 
farthinder så kan detta köpas in. 
Styrelsen föreslår att föreningen köper in ett farthinder till (bestående av två gupp) alternativt annat farthinder 
om årsmötet så beslutar. Det placeras där boende i etapp tre anser att det är lämpligt, förslagsvis under vårens 
städdag.  
Sist men inte minst, farthinder kan sänka hastigheten men kom ihåg att obehörig motortrafik är förbjuden i 
området. Påminn leverantörer som inte måste åka in till fastigheten att parkera på parkeringen och gå in. Var 
rädda om varandra och kör inte in till fastigheterna om det inte är nödvändigt. 


